
Rådmannsutvalget 

Protokoll 

Møtetidspunkt:  Fredag 26.oktober 2018 kl. 0900-1000 

Møtested:  skype 

Deltakere:  Svein, Ola, Jan Egil, Kaija, Heidi, Halvor 

Referent:  Halvor 

Sak nr. Tema/sak Diverse Oppfølging 

40/2018 Godkjenning av innkalling/saksliste, samt referat fra 05102018 
Vedtak: ok 

  

41/2018 Aktuelle høringer; 
 Fjellov,-ny(28022019) 

 LVK,-vedtekter(12112018) 

 
 Drosjereg,- endring(01012019) 

 
Regktr. koordinerer 
Kst i Lom og Sel uke 44. 
Ingen koordinert uttalelse. 
Regktr. koordinerer 

 

 
Frode 
 
 
Frode 

42/2018 KS-RU,-saker; 
 Ikke vært noe KS-RU siden vårt siste RU, neste er 16/11. 
 Ola orient om at det arbeides mye i forhold til 

statsbudsjettet, og da særlig; 
 Ras/beredskap 

o Distriktsandel 
o Forsikringspool 
o NVE foreslått med 8 nye ÅV 
o Ønsker møte med minister/fmo i 

forhold til Skjåk-hendelsen. 
 Regional Beredskapskonferanse 21/11; 

 Følg opp i forhold til møte med fmo 23/10 
 Agenda/innkalling; kan vi også ta hensyn til de 

siste hendelsene i vårt område(Skjå/Ottadalen)? 

Ola orientert 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Halvor 

43/2018 NGLMS; Budsjettforslag 2019 
Kaija/Solveig orienterte om følgende; 

 De har stort fokus på kostnadene, og det er kun lagt opp til 

vanlig lønnsvekst. 
 LVV er økt mye pga Nord-Fron er gått ut, det jobbes med 

alternative løsninger.  
 Prøver å selge ytterligere tjenester/har fokus på eksterne 

økonomiske bidragsytere. 
Svein stilte spm om en økn i spesialtjen også vil øke behovet for 
ytterligere hjelpepersonell,- det bekreftet Kaija kan bli situasjonen. 
Konklusjon; Sel tar initiativ til hvordan det kan jobbes videre med den 
økonomiske  utfordringen. 

Kaija/Solveig orienterte  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kaija 

44/2018 Orienteringer/referatsaker/drøftinger/diverse 
 NTNU; status 

 FMO, -prosjektmidler velferdsteknologi; status 
 Søkn blir sendt i dag(kr.804`) på vegne av 6k. 
 Ru bør diskutere koordinering av  innsatsen i 

forhold til velferdsteknologi når vi mottar svar 

fra fmo. Jan Egil følger opp. 
 Jeg tar også med saken vi diskuterte i dagens RD om den 

Regionale Digitaliseringsgruppen der mandatet ble gitt  av 
ru(og der ru er styringsgruppe). Gruppen ble etablert i 
forbindelse med tildelingen av skjønnsmidler.  

 
 

 
Utsettes til neste ru 
 
Jan Egil orienterte 
 
 
 
 
 
 
Orientering i neste ru 
 

 
 
 
 
 
 
Jan Egil 
 
 
 
Halvor 

Utsendt 26102018/hn 



 
 

 


